

Avnbøl/Ullerup landsbylaug
Referat fra mødet d. 11. juni 07
Fremmødte: Jette, Erik, Asmus, Svend Ove, Helga.
Afbud fra: Robert og Anne.

Ad 1.

Godkendelse af referat. Godkendt.

Ad 2. Medborgerhus.

Ansøgning til Povl Valdemar **Asmus ringer til P.V.N.**
Helga skriver til Poul Callesen mht. tal fra Verner Knudsen. Er gjort d. 13. juni

Ad 3. Penge fra Povl Valdemar Nielsen. Jette har kontaktet PVN beløbet til lavene er indsat. Ny formand bliver rettet og præmiering af velrenoverede huse i gl. Sundeved??

Ad.4. Generalforsamling i LAG. Vi drøftede repræsentanter til Lag og følgende blev foreslået: Svend Jørgensen, Gitte Hansen, Christel Lind. Vi får besked hvem der evt. vil.

Ad 5. Rundkørsel/ busholdeplads projektet er udsat til næste år.

Vi vil snakke med folk om hvad de evt. kunne tænke sig og det sættes evt. til høring efter sommerferien.

Ad. 6. Ny cykelsti

Asmus har lavet ansøgning, Helga redigerer.

Ad. 7.

Nye arrangementer. Vi drøftede en juletræsfest. Jette vil gerne være koordinator. Og datoen blev bestemt til d. 27. dec.

Det vil være en god ide med landsbylaugpost ud i nov. med information om rundkørsel arrangementer og status om medborgerhus. "Avisen" skal hedde AU laugposten, som kan udkomme trykt midlertidigt, og afløses af hjemmesiden.

Vi foretog en brainstorm omkring ideer til arrangementer og følgende kom i spil: svampetur, tur til Danfoss Universe, Havetur, Sejltur på Alssund, Biavl, Fåreavl, Køreteknisk Anlæg.

Ad. 8.

Kørebog vil vi lægge ind på vores mailadresse.

Næste gang vil vi drøfte om vi skal give 150 kr. til den der holder Landsbylaugmødet til fortæring.

Ad. 9. Indkomne forslag. ☺

Ad. 10 evt. Skal vi finde os i at flagning fra det gamle kommunekontor er strøget??

Ad.11. Nyt møde.

Næste møde er d. 29. aug. Kl. 19 ved Jette Moos.

Ref. Helga.